<人若自洁>  9/19 -9/25/10

人若自洁，离开卑贱的事，就必作贵重的器皿，成为圣洁，合主使用，预备行各样的善事。(提后 2:21)
Therefore, if anyone cleanses himself from these things, he will be a vessel for honor, sanctified, useful to the Master, prepared for every good work. (II Timothy 2:21)
默想与祷告 Meditation & Prayer: (陈炽弟兄分享) “力克生命布道会” 刚结束, 对Nick的信息仍感觉震撼不已。驚嘆神竟如此重用这位沒有四肢的弟兄, 走遍 38个国家, 超过4千万人在You tube看过他的錄像, 帶领千万人归主等事蹟, 真令人不可思议。省思中, 我最终领悟到神要使用一个人作祂福音的出口, 是要看他/她生命里面的品质, 而不是看人的才幹与能力; 否则一个自义性强, 性格刚硬, 缺乏团隊意识, 行为沒有见证, 又被私慾纏繞的信徒;不单所作之事在神眼中毫无價值, 反而成为事工的破坏者, 别人的绊腳石。中風前我的事奉心態也落入類似的光景。回想起来, 自已感到虧欠不已。求主幫助我们又自省自洁的心, 成为祂合用的器皿, 奉主耶稣基督圣名祈求, 阿们。
Attending Nick Vujicic Gospel Conference last night becomes an enlightening experience for me. I am totally amazed by God’s divine choice of using a vessel that has no limbs to extend His spiritual Kingdom; reaching out to over 38 countries, attracting over 40 million Youtube viewers to his video ministries; and through his presentations, thousands of people accepted Christ. With deep reflection, I finally realize that God searches the inner spiritual qualities of those who express desire to serve Him, not their personal abilities & experience. On the contrary, one who serves with self-righteousness, stubbornness, lack of team spirit, secular lifestyle, & ensnared by personal desires, would in fact turn himself into a destructive element in God’s business. I had a few such qualities before my stroke that made me most regretful. May we humble ourselves and actively seek to become a vessel for honor, sanctified, useful to the Master. In Jesus holy name we pray, amen. (Brother Mike Chan’s sharing)
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各位弟兄姊妹主內平安,
「荣神传播協会」为更有效和有组织地服侍眾教会、机構及个人需要; 並加强彼此联系代祷, 特别在主網页www.mmm4him.org 以外设立一个附屬網站, 促进溝通。欢迎教会, 机構及个人瀏覽、並传递消息。如有需要, 请隨時把代祷事項传送给过來, 讓更多弟兄姊妹互相代祷分担。请使用以下联線奌击。http://mmm4him.weebly.com/
 
Dear Brothers & Sisters in Christ,
The Majesty Multi-media Ministries have recently created an auxiliary website to support the current www.mmm4him.org main site. In view of increased flow of information to update many events and prayer requests for various individuals/groups among our Christian Community, we are trying to be more inclusive and organized to serve one another as the body of Christ. Please use the following link to our new sub-site and feel free to send your prayer requests to us.  http://mmm4him.weebly.com/ 
----------------------------------------------------------------------------------------------------

<信心没有行为是死的> 9/12- 9/18/10
 
 
 「我 的 弟 兄 们 ， 若 有 人 说 自 己 有 信 心 ， 却 没 有 行 为 ， 有 甚 麽 益 处 呢 ？ 这 信 心 能 救 他 麽 ？」(雅各书2:14-15)
 
What good is it, my brothers, if a man claims to have faith but has no deeds? Can such faith save him? (James 2:14-15)
 
默想祷告 Meditation & Prayer:
 
观察中, 有很多不同种類型的基督徒-其中一种最常见的是一群坐著, 不愿动一根指头, 经常抱著观望態度, 喜欢评头論足, 看到其他弟兄姊妹做得累了也不会主动幫一下忙, 反而理直氣壯的说: “我沒有恩赐”, 聽起来言之成理, 作謙卑狀, 但骨子里其实是缺乏一丁奌服侍神, 服侍人的意愿。现在我们来反省一下, 你我是否屬于这种形態的信徒 ? 求主光照怜悯我们, 以行动来证明信仰的內涵, 奉主耶稣的圣名祷告, 阿们。
 
In observation, we can identify different types of Christians. The most common is a group that is inactive, careless of even lifting a finger, despite other’s relentless efforts to serve the Lord. When asked, they always offer the best alibi: “I really don’t have the gifts”; yet often times showing their best gift of criticizing others. Now let’s practice a little introspection, are we falling into this category? Pray to the Lord for his true light to shine upon us, so that we can be more proactive, and take concrete actions to substantiate my faith in Him. In Jesus’ precious name, amen.
 
